

vergadering van
11 juni 2019

Verslag van de vergadering

Aanwezig

Ondervoorzitter
De Troyer G

kenmerk M05/044/ep
betreft **1^{ste} commissie**

Gedeputeerden

Moens K
Grillaert L
Gillis R
Charlier A

Gelet op het verontschuldigd zijn van commissievoorzitter mevrouw Marleen Van De Populiere wordt het voorzitterschap waargenomen door ondervoorzitter mevrouw Greet De Troyer. De vergadering wordt geopend om 18.00 uur.

Effectieve leden:

Bauwens C, Blommaert B, De Brandt C, Deene K, De Jaeger L, Hertog P, Heyerick H, Liebaut F, Mestdagh H, Scheire E, Van Keymolen P, Van Laecke F, Verhoeve M, Vermaercke B

OPENBARE ZITTING

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering/werkbezoek van 07 mei 2019

Er zijn geen opmerkingen op het verslag. Het verslag wordt goedgekeurd.

2. Economie – reglementering Vaststelling van het reglement m.b.t. de toekenning van subsidies voor de organisatie en de promotie van evenementen die bijdragen aan het imago van Oost-Vlaanderen als economische topregio, inwerkingtreding op 20 juni 2019

Raadslid Vermaercke vraagt door wie de deputatie zal geadviseerd worden.

Gedeputeerde Moens antwoordt dat de diensten zullen adviseren.

3. Economie – vzw Designplatform Gent – Oost-Vlaanderen Goedkeuring statutenwijziging

Raadslid Mestdagh vraagt of UGent aangesproken werd of zij zelf het initiatief namen.

Gedeputeerd Moens antwoordt dat deze wijziging op vraag van UGent is.

Astrid Vliebergh verduidelijkt dat UGent reeds betrokken was vanuit hun expertise.

Raadslid Mestdagh vraagt of ook KUL betrokken wordt, aangezien ook zij expertise hebben.

Astrid Vliebergh antwoordt dat ook HoGent al betrokken is.

Plaatsvervangers:

Dooms E, Evrard O,
Roman K

Ambtenaren – technici:

Haegens M,
Cromheecke M, Debergh R, De Winne L, Goethals K, Vliebergh A, Poelman E, ambtenaar-
verslaggever

Verontschuldigd: Van Boven L, Van De Populiere M, Windels K

/...

**4. Economie – SE North Sea Port
Vorbereiding van de Algemene Vergadering van 28 juni 2019
Vaststelling van het mandaat van provinciale
vertegenwoordiger Bart Vermaercke: goedkeuring van
voorstellen op agenda**

Gedeputeerde Moens deelt mee dat dhr. Vermaercke hem reeds een keer vervangen heeft.

Raadslid Martine Verhoeve vraagt of het mogelijk is alle locaties van de aandeelhouders af te gaan. Dit is wel een grote groep.

**5. Toerisme – reglementering
Vaststelling van het reglement m.b.t. de toekenning van
subsidies voor toeristische evenementen in Oost-
Vlaanderen en opheffing van het reglement van 04
september 2013, inwerkingtreding op 19 juni 2019**

Raadslid Martine Verhoeve merkt op dat het subsidiereglement wordt aangescherpt. Ze vraagt of hier een studie aan vooraf gegaan is.

Gedeputeerde Grillaert zegt dat er nu verschillende criteria zijn en dat er met een gewogen gemiddelde gewerkt wordt. Competitieve zaken kunnen niet, zoals sportwedstrijden, een miss-verkiezing,...

Katja Versieck voegt hieraan toe dat er nu niets wordt uitgesloten (behalve competitieve evenementen). Met dit reglement is het de bedoeling omgekeerd te werken dan voorheen, dus wat willen we wel i.p.v. wat niet.

Raadslid Martine Verhoeve vult aan dat het de bedoeling is grootschalige evenementen te bereiken met dit reglement.

**6. Toerisme – Strategisch beleidsplan voor toerisme en
recreatie in de Leiestreek 2019 – 2025
Goedkeuring beleidsplan**

Raadslid Bart Vermaercke merkt op dat Deinze voor de fusie behoorde tot de Leiestreek en Nevele tot het Meetjesland. Hij vraagt zich af waartoe de nieuwe fusiegemeente nu behoort

Katja Versieck meldt dat er een overgangperiode is tot 2020. Vanaf dan zal ook Nevele behoren tot de Leiestreek.

Raadslid Bart Vermaercke meldt dat hij gehoord heeft dat de inwoners van Merendree en Hansbeke ongerust zijn om niet meer (toeristisch) tot het Meetjesland te behoren.

Gedeputeerde Grillaert meldt dat deze beslissing in overleg met de stad is genomen, maar dat hier aandacht aan zal besteed worden.

**7. Integraal Waterbeleid
Aanleg van een verbindingswaterloop te Gent**

./...

Goedkeuring van de kaderovereenkomst, de offerte en de samenwerkingsovereenkomst

Gedeputeerde Grillaert licht dit punt toe.

Raadslid Lut De Jaeger vindt het verbazend dat de aanleg van 1,5km waterloop € 3 miljoen kost. Ze begrijpt dat de aanleg nodig is om wateroverlast te voorkomen. Echter, ze vraagt zich af of er met dat geld geen bufferbekken kan voorzien worden.

Luc De Winne licht toe dat niet alle wateroverlast kan opgelost worden met een bufferbekken. In dit geval ontspringt de waterloop daar en geeft hij over de volgende 25km veel wateroverlast. Bovendien zijn er veel initiatieven gepland die de verharde oppervlakte nog gaan vergroten. Daardoor is het beter zo snel mogelijk naar een groot vat (in dit geval het Sifferdok) te gaan. In die regio is er geen plaats voor een bufferbekken. De ogenschijnlijk hoge kostprijs komt omdat er een onderdoorpersing onder de spoorweg nodig is, er doorheen kaaimuren moet geboord worden, er kruisingen zijn met drinkwaterleidingen,... De prijs per lopende meter waterloop is vergelijkbaar als in Beveren. Rekening houdende met de besparing om overstromingen tegen te gaan en de opkuis op die 25km, dan valt de kostprijs mee. De kostprijs wordt gedeeld door Lochristi, Gent, AWV, de polder van Moervaart en Zuidlede en de provincie als waterloopbeheerder.

Raadslid Lut De Jaeger merkt op dat klimaatadaptatie veel geld kost.

Luc De Winne bevestigt dit en geeft mee dat de provincie slechts 42,5% van de kosten betaalt.

Raadslid Hans Mestdagh merkt op dat volgens het ontwerp RUP Gent het tracé van deze werken later in een zone voor groene bestemming komt te liggen. Hij vraagt of dit conflicteert.

Luc De Winne antwoordt dat er gesprekken zijn met de stad Gent hierover en dat er mogelijkheden zijn om beide te verzoenen. En de overwelling is hier net een voordeel in.

8. Landbouw en Platteland Koninklijke Maatschappij voor Landbouw en Plantkunde vzw – vertegenwoordiging:

- Aanduiding van gedeputeerde Leentje Grillaert in de Algemene Vergadering

- Voordracht van gedeputeerde Leentje Grillaert in de Raad van Bestuur

Gedeputeerde Grillaert meldt dat er een materiële vergissing is gebeurd en dat mevrouw Elisabeth Dooms in de Algemene Vergadering zal zetelen.

9. Landbouw en Platteland – reglementering Vaststelling van het reglement m.b.t. de toekenning van

./...

subsidies in het kader van landbouw- en plattelandseducatie in Oost-Vlaanderen en opheffing van het reglement van 25 februari 2015, inwerkingtreding op 01 juli 2019 met overgangsbepaling

Geen vragen of opmerkingen.

**10. Mobiliteit – Fietssnelwegen
Aanleg deel fietssnelweg F44 te Dendermonde
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van openbare procedure met bekendmaking op nationaal niveau**

Geen vragen of opmerkingen.

**11. Mobiliteit – Fietstunnel te Zottegem
Opportunititeit gebruik tunnel Infrabel
Toekenning van subsidie op het gemeentelijk aandeel voor de bouw ervan**

Raadslid Lut De Jaeger heeft opgemerkt dat de huidige tunnel een mooi gewelf heeft. Ze vraagt of deze wordt hersteld en of Erfgoed bij de werken betrokken is.

Marc Cromheecke antwoordt dat de provincie niet de bouwheer is van de nieuwe tunnel. De stad Zottegem betaalt de werken. De provincie betaalt 40% van die factuur, met een maximum van € 200.000. Volgens de bijkomende raming zullen de kosten slechts € 150.000 bedragen voor de provincie. Er wordt nog een antwoord opgemaakt en aan het verslag toegevoegd.

**12. Mobiliteit – Fietssnelwegen
Fietssnelweg F42 – aanleg brug over Ringvaart tussen Gent en Evergem
Goedkeuring van samenwerkingsovereenkomst, financiële tussenkomst en bestek, gunningswijze en raming**

Geen vragen of opmerkingen.

**13. Mobiliteit – reglementering
Vaststelling van het reglement m.b.t. het toekennen van subsidies voor regulier onderhoud van fietssnelwegen met onmiddellijke inwerkingtreding**

Raadslid Christian Bauwens merkt op dat hij geen totaal budget terug vindt en vraagt of de subsidie al dan niet begrensd is.

Marc Cromheecke deelt mee dat het budget beperkt is tot € 400.000. De subsidie is hoe dan ook beperkt tot het beschikbare budget, en dat zal volstaan.

Raadslid Lut De Jaeger merkt op dat gemeenten via een brief op de hoogte gaan gebracht worden en dat het reglement onmiddellijk ingaat. Verder staat er dat de gemeenten voor 1 mei subsidie moeten aanvragen. Ze vraagt of dit geen vergissing is.

/...

Marc Cromheecke meldt dat de maaibeurten pas na mei kunnen uitgevoerd worden en dat in praktijk de in werking treding ten vroegste in het najaar kan.

14. Natuur en Milieu

**Vzw Regionaal Landschap Schelde-Durme –
vertegenwoordiging:**

- Aanduiding van 2 effectieve en 2 plaatsvervangende vertegenwoordigers in de Algemene Vergadering
 - Voordracht van 2 vertegenwoordigers in de Raad van Bestuur
- Geen vragen of opmerkingen.

15. Natuur en Milieu

**Vzw Regionaal Landschap Vlaamse Ardennen –
vertegenwoordiging:**

- Aanduiding van 2 effectieve en 2 plaatsvervangende vertegenwoordigers in de Algemene Vergadering
 - Voordracht van 2 vertegenwoordigers in de Raad van Bestuur
 - Voordracht van 1 kandidaat-voorzitter van de Raad van Bestuur
- Geen vragen of opmerkingen.

16. Milieu en Natuur

Openruimteproject “Rodeland”

Goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst en van het provinciale aandeel in de cofinanciering

Raadslid Hans Mestdagh merkt op dat er veel partners betrokken zijn, maar de Vlaamse LandMaatschappij (VLM) niet. Hij vraagt of dit effectief zo is, of dat zij onrechtstreeks via ANB betrokken zijn.

Eddy Poelman licht toe dat bij dergelijke projecten het ANB rechtstreeks betrokken is en dat de VLM hen ondersteunt.

17. Recreatiedomeinen – patrimonium

Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke

Vervanging noordelijk deel speelterrein A

Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met voorafgaande bekendmaking op nationaal niveau

Geen vragen of opmerkingen.

18. Recreatiedomeinen – Provinciaal domein De Ster te Sint-Niklaas – patrimonium

**Wijziging bestaande erfpacht
Machtiging van de deputatie**

./...

Geen vragen of opmerkingen.

19. **Recreatiedomeinen – Provinciaal domein De Gavers te Geraardsbergen**
Evaluatie beheersovereenkomst 2014 – 2018
Kennisgeving van het evaluatieverslag over de uitvoering van de beheersovereenkomst

Geen vragen of opmerkingen.

20. **Recreatiedomeinen – Provinciaal domein De Ster te Sint-Niklaas**
Opstalovereenkomst restaurant
Verlenging van de overeenkomst tot en met 31 december 2021 in functie van een verlengde uitbating

Geen vragen of opmerkingen.

21. **Ruimte**
Provinciaal Ruimtelijk Beleidsplan “Maak Ruimte voor Oost-Vlaanderen 20 – 50” : conceptnota
Kennisgeving

Marc Cromheecke en Reinout Debergh geven een toelichting aan de hand van een presentatie.

22. **PROCORO – samenstelling**
Benoeming van een voorzitter, ondervoorzitter, vaste secretaris, externe en interne effectieve en plaatsvervangende leden

Er is een kleine materiële fout gebeurd in zowel de aanhef van het Raadsverslag (p. 2 voorlaatste alinea) als van het Raadsbesluit (p. 3, 4° alinea) “Benoeming leden nieuwe PROCORO”:

“Voor de externe leden vallend onder lid 6° van de VCRO (lid nummer 11 op de overzichtslijst) moet worden gekozen tussen ofwel een tweede lidmaatschap van de VRP (naast lid nummer 10) ofwel een (eerste) lidmaatschap van VLORO.”

Deze alinea is een materiële fout en dient geschrapt te worden want niet relevant.

Raadslid Hans Mestdagh merkt op dat er veel verloop is van het personeel. Hij vraagt zich af wat er gebeurt als iemand vertrekt.

Wanneer dit zich voordoet, wordt dit punt opnieuw op de Provincieraad gebracht.

23. **Wonen – Sociale Huisvestingsmaatschappij cvba De Nieuwe Haard**
Goedkeuring bijstorting met het oog op het bereiken van minimumvereiste volstort kapitaal cf. de statuten

./...

Raadslid Elisabeth Dooms vat samen dat in de nota staat dat de nieuwe directeur meldt dat de provincie nog geen 5% heeft gestort. Maar dat er bewijzen zijn dat deze 5% wel gestort zijn en dat dit bevestigd wordt door de oude directeur. En toch wordt de goedkeuring gevraagd om alsnog 5% bij te storten.

Gedeputeerde Charlier stelt dat er volgens haar berichten nog moet gestort worden om de som te volstorten. Ze laat dit nagaan en het antwoord wordt aan het verslag toegevoegd.

**24. Recreatiedomeinen – Provinciaal domein De Gavers te Geraardsbergen
Jaarrekening 2018
Verlenen van gunstig advies**

Geen vragen of opmerkingen.

25. Varia

- Raadslid Christian Bauwens merkt op dat op de agenda van de provincieraad de jaarrekening van 2018 staat. Dit staat nooit op de agenda van de 1e commissie. Hij vraagt of dit niet – kort – kan toegelicht worden in de 1e commissie.

Gedeputeerde Moens meldt dat dit in de toekomst inderdaad zou kunnen.

- Gedeputeerde Grillaert meldt dat op 27 augustus toelichtingen gepland zijn over:
 - de omgevingsvergunning
 - bestrijding exoten
- Raadslid Olaf Evrard meldt dat er een aantal zware dossiers lopende zijn en of het niet mogelijk is vroeger toelichting te geven over de procedure van de omgevingsvergunning.

Gedeputeerde Grillaert deelt mee dat er over lopende dossiers hoe dan ook niet gecommuniceerd mag worden.

De voorzitter sluit de vergadering om 19.00 uur.

Gent, 11 juni 2019

De voorzitter

Greet De Troyer

./...

Ambtenaar- verslaggever

Eddy Poelman